
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. maj 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål Y
Mener ministeren, at forskerordningen fungerer efter hensigten, når 50 ud af de 800
danskere, som er på ordningen og dermed kun betaler 32,84 pct. i skat, tjener mere
end 7 mio. kr. om året, og når bankdirektører og fodboldspillere kan benytte ordningen?
Der henvises til artiklen ”SF angriber Danske Banks nye direktør: “Det er så åbenlyst
misbrug”” bragt i Netavisen Pio den 28. april 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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